
   
 

   
 

Zápis ze školního parlamentu 

Schůze dne: 22. 9. 2022 

Počet žáků: 29 

 Proběhla změna koordinátorů Školního parlamentu- Mgr. et Mgr. Lenka 

Čermáková, Mgr. Petra Valovičová 

 

 Volba předsedy, místopředsedy, nástěnkáře a rozhlasového moderátora: 

Předseda: Jakub Momirov, 2. A 

Místopředseda: František Bíza, 1. D 

Nástěnkářka: Simona Kouřilová, 4. L 

Rozhlasová moderátorka: Viola Kubíčková, 1. LA 

Zapisovatel/ka: určen/a vždy pro každou schůzi  

 

 Karta ISIC - neustále se řeší ztráty, u 1. ročníků se cena bílé karty a ISIC karty 

zdražila o 60 Kč, vyšším ročníkům hradí přelepky SRPD 

 SRPD ples - pro 4. ročníky, ples by se měl uskutečnit, ale bude o něco dražší, konat 

by se měl 28. 1. 2023 (sobota) 

 Nový sortiment v kantýně - přidala se samoobslužná pokladna, nové návrhy 

sortimentu sdělte koordinátorům, popř. zástupcům tříd pro předložení návrhu na další 

schůzi. Návrhem bylo, aby si mohli žáci připravit párek v rohlíku sami, přidat 

bezlepkové pečivo (balené) a celkově zájem o více druhů pečiva. 

 Učebna u kantýny - nemělo by tam být tolik výuky jako minulý rok a měla by 

sloužit pro obědvání žáků a pobyt na volné hodině. 

 4. ročníky by měli promyslet dárky pro maturanty, paní ředitelka apelovala, že by 

předměty neměly být těžké a neskladné, měly by zejména maturantům symbolizovat 

připomínku naší školy. 

 Přihlášky k MZ - do 1. 12. 2022 

 Možnost stravování je na Grohové a Gorkého, stravování se zdražilo na 40 Kč. 

 Adaptační kurz letošních 1. ročníků - nebylo dobré hodnocení ubytování a stravy, 

pro příští rok se místo konání pozmění. 

 Projekt SPOLEČNĚ SE DOMLUVÍME - projekt je pro 2. a 3. ročníky, pro 

vylepšení vzájemné komunikace, hradí škola. 

 Stáž v Berlíně - 9. - 22. 10. 2022, projekt byl uznání, žáci jej tedy nehradí, 1. týden 

Mgr. Blanka Petříková, 2. týden Mgr. Martina Cahová. 

 ERASMUS - budou ještě další dva výjezdy, 1. výjezd pro lyceum a sociální činnost v 

termínu od 13. do 25. 11. 2022 (Mgr. Hana Kašparovská a PaedDr. Ivana Laslová), 2. 

výjezd bude pro praktické sestry 3. ročníku do Budapeště. 

 Vzhledem k situaci, kdy je nedostatek zdravotnických pracovníků, jsme jako studenti 

v nemocnicích velice žádaní. Nemocnice nabízí stipendijní program, kdy se zavážete, 

že pokud nám budou platit stipendium, musíte hned po škole nastoupit do určené 

nemocnice. Pokud chcete ve studiu pokračovat, dá se po domluvě stipendium 

prodloužit. 

 Potvrzení o studiu - vzhledem k tomu, že asistentka ředitelky onemocněla, vyřizujte 

si potvrzení o studiu v knihovně nebo u svých třídních učitelů. 



   
 

   
 

 ASK - paní ředitelka schválí předvánoční výlety, např. trhy v Praze či Vídni, ale musí 

být jednodenní. 

 Byli jsme zvoleni jako výběrová škola pro doučování cizinců českého jazyka. Máme 

na škole momentálně dohromady 28 cizinců. Aby se žáci s OMJ mohli do programu 

zapojit, nesmí v ČR pobývat déle než 12 měsíců.  

 Energie - vzhledem k navýšení cen za energie se na škole musí šetřit! Paní ředitelka 

zatím neplánuje zapnutí topení, proto se prosím dostatečně oblékejte. Pokud není 

potřeba mít zapnutá světla, tak je nerozsvěcujte. 

 Na záchodech jsou stále zničená splachovadla a rozmotané toaletní papíry, takže na to 

prosím dávejte pozor. Pokud si všimnete nějaké poruchy, hlaste to vyučujícím.  

 Uniformy - praní uniforem se zdražilo o 6 Kč, proto nedávejte prát uniformy, pokud 

to není nezbytně nutné, nejlépe až třeba po dvou týdnech používání. 

 LVK - nejspíš bude pro 1. ročníky a část 2. ročníků, kteří se minulý rok na LVK 

nedostali. Byly by celkem 3 kurzy, a to 2 kurzy klasických sjezdovek a 1 kurz 

sjezdovky + běžky s Mgr. Peter Milčákem. 

 

 

 75. výročí školy - výročí nás čeká v roce 2023, plánují se různé akce, jako např. 

sázení stromů s alespoň 30 žáky, darování krve, atd. (Paní ředitelka chce sehnat 

alespoň 75 dárců, dárce je omluven na celý den z výuky. Pozor na tetování – možno 

darovat krev až po 6 měsících od nového tetování.) 

 Festival vzdělávání - byl naposledy v roce 2019, bohužel se tento rok už konat 

nebude, jelikož BVV o dost zdražilo. Jako náhrada bude Den otevřených dveří, který 

proběhne v sobotu 26. listopadu. Pár žáků bude vybráno, aby provázeli zájemce po 

naší škole. 

 Ředitelské volno - ve čtvrtek 17. 11. 2022 je státní svátek a paní ředitelka uvažuje 

nad vyhlášením ředitelského volna následující den v pátek 18. 11. 2022. 

 Učebna 36 - výuku v této odborné učebně mají 2. ročníky. Učebna je nově 

zbudovaná, prosím, chovejte se v ní v souladu s provozním řádem. Pomůckami 

šetřete. Dokoupí se ještě další židle, aby jejich počet odpovídal počtu žáků. 

 Ke dni 28. října se uskuteční projektový den pod vedením Mgr. Vandy Mrkosové. 

Další info bude předběžně sděleno. 

 MENZA – proběhne měření IQ – žáci se můžou přihlásit dobrovolně. 

 Pro 2. ročníky je povinná akce Měření tělesné zdatnosti. Tuto akci mají na starost 

tělocvikáři a žákům včas sdělí potřebné informace. 

 Pro 1. a 2. ročníky proběhne projekt zjišťování výsledků vzdělávání, který proběhne 

na podzim, pravděpodobně formou PC.  

 Mikrovlnná trouba je přístupná v učebně č.30 a u učebny psychologie. Pokud najdete 

na mikrovlnce nějaké poruchy, prosím sami je neupravujte a hlaste je vyučujícím 

 Pokud učitel nedojde do třídy do 10 minut, musí to jít služba třídy nahlásit 

 Díky třídě 4. L jsme získali certifikát Světové školy až do roku 2026. 

 Burza kroužků - probíhá elektronicky. 

 Tělesná výchova - některé třídy chodí cvičit na Kounicovu. 

 SRPD – dotován ples, ISIC přelepky, stipendijní program 



   
 

   
 

 ASK – členství 150 Kč, dotované kroužky a školní výlety 

 

 

Dále proběhla diskuse ohledně plánovaných akcí. Domluvena minimálně 1 akce za měsíc. 

Akce s odměnou „imunity proti zkoušení“ proběhnout pouze 1x za pololetí, to v říjnu 

(Halloween) a v únoru (Valentýn). 

Akce naplánované na 1. pololetí: 

říjen: Halloween – žáci v masce získají imunitu proti zkoušení 

listopad: No BackPack Day – fotosoutěž mezi třídami 

prosinec: vánoční výzdoba škola jako společná akce všech žáků 

leden: studentské prezidentské volby 

 

Akce naplánované na 2. pololetí: 

Upřesní se na příští schůzi. 

 

 

Dotazy a požadavky ze strany žáků: 

- Je možné zpřístupnění školní zahrady na velkou přestávku za příznivého počasí? 

- Prosíme o kontrolu funkčnosti školního rozhlasu v jednotlivých třídách. Děkujeme.   

 

Návrh: 

- Příští schůzi školního parlamentu bychom přesunuli na čtvrtek dopoledne tj. 4. a 5. 

vyučovací hodinu. Z důvodu dojíždějících žáků, v případě, že jednání parlamentu se 

koná do pozdních odpoledních hodin. Za Mgr. Valovičovou by byla suplována jedna 

vyučovací hodina OBN se třídou 4.L, za Mgr. L. Čermákovou by také byla suplována 

jedna vyučovací hodina ČJL se třídou 3.A. V navrhovaném čase jsou některé třídy na 

praxích (3.B, 3.D, 4.C, 4.D, 4.S). 

  

 

 


